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Contract No. HY/2014/07 
Central Kowloon Route – Kai Tak West 
 
11 January 2020 

 
KTW – Site Visit by HKIE Civil Division 

 
A site visit to “Central Kowloon Route” – Kai Tak West Project by the members of the Hong Kong 
Institution of Engineers (HKIE) Civil Division was held on 11 January 2020. 
 
The project team provided an in-depth presentation on construction methods for Cut-and-Cover Tunnel 
as well as Underwater Tunnel, and arranged a site visit for the members to better understand the 
construction sequences. 
 
 

啟德西 –香港工程師學會土木分部參觀啟德西工程 

 
香港工程師學會土木分部會員於 2020 年 1 月 11 日參觀了中九龍幹線—啟德西工程。工程團隊首

先詳細講解明挖回填隧道及海底隧道的建造方法，隨後再率領一眾會員實地參觀工地，了解施工

方法。 
 

 
Members of HKIE Civil Division joined site visit to “Central Kowloon Route” – Kai Tak West Project.  

香港工程師學會土木分部的會員參觀中九龍幹線—啟德西工程。 
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The project team introduced the construction methods with the use of pictorial method statement. 

工程團隊利用圖像化的施工方案，向參觀者講解建造方法。 
 

 

 
Members of HKIE Civil Division have a better understanding of the construction method of  

Cut-and-Cover Tunnel after the site visit at Kai Tak.  
香港工程師學會土木分部的會員參觀啟德工地後，對明挖回填式隧道的建造方法有更深入了解。  


